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Appendix II 

Photographic Records of the Existing Drainage Facilities of the Application Site   



Appendix II - Photographic Record Showing the Existing Condition of Drainage Facilities 

Renewal of Planning Approval for Temporary Rural Workshop (Timber Yard and Sawmill) for a 

Period of 3 Years in "Agriculture" Zone, Various Lots in D.D. 89 

and Adjoining Government Land, Man Kam To Road, Sha Ling, New Territories 

(Photos taken on 2/9/2024) 
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Appendix III 

The Accepted Traffic Management Measures of the Previous Application No. A/NE-FTA/206  
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Appendix IV 

The Accepted FSIs Proposal of the Previous Application No. A/NE-FTA/206  

  



規劃署

沙田、大埔及北區規劃處
香港新界沙田上禾崟路一號

沙田政府合署
十三樓 1301-1314 室

回
Planning Department 

Sha Tin, Tai Po & North District Planning Office 
Rooms 1301-1314, 13/F., 

Shatin Goverrunent Offices, 
1 Sheung Wo Che Road, Sha Tin , 

N.T., Hong Kong 

來函檔號

本署襠號

電話號碼

傳真機號碼

Your Reference: 

Our Reference: () in TPB/A/NE-FTA/206 

2158 6220 Tel. No.: 

Fax No.: 269] 2806 

九龍新蒲崗大有街
昌泰工廠大廈8樓
恆匯（香港）工程有限公司
（經辦人 ： 黃新和）

1 6號 郵遞函件

先生／女 士·
在劃為 「農業」 地帶

的新界沙嶺文錦渡路丈量約份第 89 約地段
第581號（部分）、 第582號（部分）丶

第583 號及第584號餘段和毗鄰政府土地
闢設擬議臨時鄉郊工場（木園及鋸木廠）（為期 3年）

（履行規劃申請編號： A/NE-FT A/206 的規劃許可附帶條件 (d) 項）

本署於二零二三年十二月十日收到你有關履行規劃許可附帶條件(d)

項就所提交落實消防裝置及滅火水源建議的資料 ， 現回覆如下：

消防處處長已審視你提交的文件，並認為你所提交的資料可以接納。因

此 ， 你已經履行規劃許可附帶條件(d)項。

如你有其他規劃疑問 ， 請與本署莊琬婷女士（電話: 2158 6241)聯絡 。

（陳巧賢

規劃署署長

]、 代行）

二零二四年二月五日

我們的理想 － 「透過規劃工作，使香港成為世界知名的國際都市 。 」
Our Vision -··we plan to make Hong Kong an international city of world prominence:· 
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Appendix V 

A set of Valid Certificate of Fire Service Installation and Equipment (F.S.251) 
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Appendix VI 

The Accepted Environmental Mitigation Measures of the Previous Application No. A/NE-FTA/206 



Appendix VI


















	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924).pdf
	A_NE_FTA_206_App I_drainage proposal.pdf
	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924)
	A_NE-FTA_206_App II_Existing Drainage Facilities (20240904)
	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924)
	A_NE_FTA_206_App III_Traffic Management
	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924)
	A_NE_FTA_206_App IV_FSI
	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924)
	A_NE_FTA_206_App V_FS251
	DD89 Lot 581 & VL - Appendices Page (20240924)
	A_NE_FTA_206_App VI_Environmental Mitigation Measures



